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SKRIFTLIG FRÅGA E-1364/04
från Juan Ferrández Lezaun (Verts/ALE)
till kommissionen

Angående: Utvärdering av projektet för avledning av vatten i floden Ebro

Den förra spanska regeringen under ledning av José-María Aznar lämnade förra året in en ansökan om 
finansiering av projektet för avledning av vatten i floden Ebro. Kan kommissionen ange hur långt man 
har kommit i utvärderingen av detta projekt?

Den sittande spanska regeringen har meddelat sin avsikt att dra tillbaka det pågående projektet och att 
lägga fram en nytt projekt för kommissionen. Känner kommissionen till detta? Har dessa uppgifter på 
något sätt påverkat arbetet med utvärderingen av den redan inlämnade finansieringsansökan?


